
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 

konaného dňa 30. decembra 2024

Prítomní poslanci: Miroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, Diana Tomašíková, Dušana
llavská, Michal Forgáč 

Ospravedlnený: Bohuslav Oravec
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie obecného zastupiteľstva o 16:00 hod. otvoril starosta obce Daniel Pokrievka, ktorý privítal 
prítomných poslancov a hostí. Konštatoval, že je prítomných 6 poslancov zo 7 zvolených a OZ je uznášania 
schopné.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí Miroslav Baláž ako predseda, Radoslav Králik a Michal 
Forgáč ako členovia. Za overovateľov zápisnice starosta obce určil Dušanu Ilavskú a Ing. Dušana Strapoňa, za 
zapisovateľku Ing. Zuzanu Fleischhackerovú.
Daniel Pokrievka, starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali 
nasledovné uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
L berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Dušana llavská, Ing. Dušan Strapoň,
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Ing. Zuzana Fleischhackerová.
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Miroslav Baláž. -  predseda, Michal Forgáč. Radoslav Králik -  členovia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, D iana Tomašíková, Dušana  
llavská, M ichal Forgáč 6

Proti: 0
Zdržal sa: 0

• Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 3
Daniel Pokrievka, starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu 
programu:

1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 

z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Rozpočet obce na roky 2025-27.
6. Zmena rozpočtu.
7. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, Diana Tomašíková, D ušana  
llavská, M ichal Forgáč 6

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo! prijatý
Radoslav Králik, poslanec OZ navrhol do programu doplniť 4 body: ZŠ s MŠ ako bod 6 a Detské ihrisko ako 
bod 8, Územný plán obce a stavebný úrad ako bod 9 a Diskusia ako bod 10.
Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

schvaľuje
program rokovania nasledovne:

1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 

z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.



5. Rozpočet obce na roky 2025-27.
6. ZŠ s MŠ.
7. Zmena rozpočtu.
8. Detské ihrisko.
9. Územný plán obce a stavebný úrad.
10. Diskusia.
11. Záver.

P o s la n c i: P o če t:

Z a :
M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. D ušan Strapoň, Diana Tomašíková, D ušana  
Ilavská, M ichal Forgáč 6

P ro ti: 0
Z d r ž a l  sa: 0

l ýsledok  hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 4
Daniel Pokrievka, starosta obce konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ neboli uznesením schválené 
žiadne úlohy.
Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i: P o č e t:

Z a :
M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, D iana Tomašíková, Dušana  
Ilavská, M ichal Forgáč 6

P ro ti: 0
Z d r ž a l  sa : 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 5
Daniel Pokrievka, starosta obce: 27.12.2024 predložili poslanci OZ v Pribyline svoje pripomienky k Návrhu 
rozpočtu obce Pribylina na rok 2025. Navrhujem tieto zmeny, keďže boli poslancami akceptované, schváliť ako 
celok spolu.
Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

schvaľuje
Návrhy poslancov k Návrhu rozpočtu obce Pribylina na rok 2025 v zmysle prílohy, ktorá je súčasťou tohto 
uznesenia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i: P o č e t:

Z a :
M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. D ušan Strapoň, Diana Tomašíková, Dušana  
Ilavská, M ichal Forgáč 6

P ro ti: 0
Z d r ž a l  sa : 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý
Danie/ Pokrievka, starosta obce: Návrhy poslancov boli zapracované do Návrhu rozpočtu obce na rok 2025, 
materiál bol všetkým poslancom zaslaný pod názvom „Návrh rozpočtu obce Pribylina na roky 2025-2027“ 
Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

1. schvaľuje
Rozpočet obce Pribylina na rok 2025,

2. berie na vedomie
Prognózu rozpočtu obce Pribylina na roky 2026-2027.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu; 4
P o s la n c i: P o č e t:

Z a :
M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, D iana Tomašíková, Dušana  
Ilavská, M ichal Forgáč 6

P ro ti: 0
Z d r ž a l  sa : 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Neodpustím si pripomienku: do budúcna budem rada, keď sa tento postup 
schvaľovania rozpočtu už nebude opakovať. Verím, že v januári sa zídeme a prejdeme si všetky položky 
rozpočtu, aby sme nehazardovali s finančnými prostriedkami obce.



K bodu 6
Radoslav Králik, poslanec OZ: Rada školy odporúča oddeliť ZŠ od MŠ.
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Pán starosta, akým opatrením voči štatutárovi ZŠ s MŠ si vyhodnotil výsledok 
štátnej školskej inšpekcie, ktorá preukázala 10 porušení predpisov?
Starosta obce Danie! Pokrievka: Pani riaditeľka porušenia odstránila. Bude vykonaná následná kontrola, závery 
vyvodím po nej.
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Očakávali sme od teba, že vyhlásiš výberové konanie na riaditeľa ZŠ hneď. Ale 
keďže vidíme, že nekonáš, my poslanci navrhujeme inštitucionálne oddeliť ZŠ od MŠ, pokiaľ to bude možné tak 
od škôl.roka 2025/26.
Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

schvaľuje
rozdelenie ZŠ s MŠ Jána Lajčiaka v Pribyline na dva samostatné právne subjekty: Základná škola a Materská 
škola od školského roka 2025/26.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i: P o č e t:

Z a :
M iroslav Baláž, Radoslav K rá lik  Ing. Dušan Strapoň, D iana Tomašíková, Dušana  
Ilavská, M ichal Forgáč 6

P ro ti: 0

Z d r ž a l  sa : 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 7
Daniel Pokrievka, starosta obce: Návrh Zmeny rozpočtu č.4/2024 vám bol zaslaný v materiáloch vopred, má 
niekto pripomienky k návrhu?
Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

schvaľuje
Zmenu rozpočtu obce č. 4/2024 v zmysle prílohy, ktorá je súčasťou tohto uznesenia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu; 4
P o s la n c i: P o č e t:

Z a :
M iroslav Baláž, Radoslav Králik. Ing. D ušan Strapoň, D iana Tomašíková, Dušana  
Ilavská, M ichal Forgáč 6

P ro ti: 0

Z d r ž a l  sa : 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 8
Radoslav Králik, poslanec OZ: Navrhujem prijať uznesenie o schválení podania žiadosti o finančný príspevok 
pre projekt detské ihrisko, o ktorom sme hovorili na minulom OZ. Umiestnenie doriešime neskôr.
Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

1. schvaľuje
predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Výzvy na podporu plnenia funkcií rodiny -  detské 
inkluzívne ihriská pre rok 2025, formou dotácie vo výške 50.000 € na projekt „Ihrisko pre každé dieťa"4, nakoľko 
ciele projektu sú v súlade s platným programom rozvoja obce,

2. súhlasí
so zabezpečením povinného spolufinancovania projektu min. 10 % z celkových oprávnených výdavkov a 
zároveň tiež súhlasí so zabezpečením financovania prípadných neoprávnených výdavkov 3000 €, ktoré vzniknú 
v priebehu realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i: P o če t:

Z a :
M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, D iana Tomašíková, Dušana  
Ilavská, M ichal Forgáč 6

P ro ti: 0

Z d r ž a l  sa : 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 9
Radoslav Králik, poslanec OZ: Chceli by sme uznesením schváliť požiadavku na poskytovanie informácií 
o stavebných konaniach na každom zasadnutí OZ.
Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

odporúča
Stavebnému úradu v Pribyline, aby pravidelne na každom zasadnutí obecného zastupiteľstva informoval obecné



zastupiteľstvo o činnosti stavebného úradu. 
______ Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4

P o s la n c i: P o č e t:

Z a :
M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, D iana Tomašíková, Dušana  
Ilavská, M ichal Forgáč 6

P ro ti: 0

Z d r ž a l  sa : 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo! prijatý
Radoslav Králik, poslanec OZ: Územný plán máme z roku 2013, zo zákona máme povinnosť aktualizovať ho 
každé 4 roky. Mali by sme o tom začať uvažovať a zorganizovať stretnutie s pracovníkmi OÚ LM OSŽP 
a stavebného úradu.
Ďalej tu chcem spomenúť stavebné povolenie, ktoré bolo vydané v roku 2018 v rozpore s územným plánom. 
Stavebník v roku 2024 podal žiadosť o povolenie zmeny stavby pred dokončením, doteraz nie je táto vec 
uzavretá. Chceli by sme týmto podporiť obecný úrad, aby vydal súhlasné stanovisko.
Daniel Pokrievka, starosta obce: Konanie beží, stavebník bol vyzvaný, aby predložil určené doklady.
Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

odporúča
vydať súhlasné stanovisko pre zmenu stavby pred dokončením „Rekreačná chataki na pozemku KNC 8897/9.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i: P o č e t:

Z a :
M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, D iana Tomašíková, Dušana  
Ilavská, M ichal Forgáč 6

P ro ti: 0

Z d r ž a l  sa : 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 10
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Navrhujem, aby sme si schválili plán termínov zasadnutí obecného 
zastupiteľstva na rok 2025 raz za dva mesiace v termínoch: 28.2., 25.4., 27.6., 22.8., 31.10., 12.12.2025.
Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

súhlasí
s návrhom termínov zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Pribyline v roku 2025: 28.2., 25.4., 27.6., 22.8., 31.10.,
12.12..

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i: P o če t:

Z a :
M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, D iana Tomašíková, Dušana  
Ilavská, M ichal Forgáč 6

P ro ti: 0

Z d r ž a l  sa : 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Ďalej chcem požiadať zapisovateľku, aby sa zápisnice z OZ zverejňovali 
v súlade s rokovacím poriadkom do 7 dní od konania OZ, a aby sa predtým predložili na schválenie 
overovateľom zápisnice. A ešte chcem pripomenúť, že sme sa dohodli na nahrávaní celých rokovaní OZ.
Ing. Ľudovít Budzák, HKO: Treba na to prijať smernicu.
Milan Čabaj, občan: Čo bude s čiernymi stavbami, riešia sa podľa nového alebo starého stavebného zákona? 
Daniel Pokrievka, starosta obce: Každý podaný podnet sa šetrí v rámci štátneho stavebného dohľadu podľa 
aktuálne platného zákona.

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť, poprial všetko dobré do nového roku a rokovanie ukončil 
o 16:56 hod.

Zapísala:
Ing. Zuzana Fleischhackerová

Overovatelia:
Ing. Dušan Strapoň 
Dušana Ilavská

Starosta obce: 
Daniel Pokrievka


